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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

Vergassing van ganzen is wettelijk niet toegestaan. Alleen gedurende een korte 

periode is door Gedeputeerde Staten ontheffing verleend voor vergassing van ganzen 

bij Schiphol. Dit was op basis van een landelijke vrijstelling op basis van de Gewas-

beschermingswet. 

In de vergadering van Provinciale Staten van 17 september jl. hebben Gedeputeerde 

Staten nog benadrukt geen vergassing van ganzen toe te staan als dit in strijd is met 

de wet. 

De Partij voor de Dieren heeft betrouwbare informatie ontvangen dat in de zomer van 

2012 op Goeree-Overflakkee ganzen zijn vergast in een gebied dat in beheer is bij 

Staatsbosbeheer. 

Voor zover de Partij voor de Dieren heeft kunnen nagaan, is hiervoor geen ontheffing 

verleend op grond van de Flora en faunawet, noch een vrijstelling gegeven door de 

landelijke overheid op grond van de Gewasbeschermingswet. 

 

1. Is het waar dat er in 2012 geen vrijstelling of ontheffing is verleend door de 

staatssecretaris of door het college? 

 

Antwoord 1-7 

Naar aanleiding van de schriftelijke vragen hebben wij onder meer contact gehad met 

de Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid (Handhaving Groene wetten), Omgevings-

dienst Haaglanden (Ontheffing verlening Groene wetten) en Staatsbosbeheer. Op de 

vraag of iets bekend was van het vangen en doden van ganzen met kooldioxide op 

Goeree-Overflakkee kon geen bevestigend antwoord gegeven worden. 

 

Een plausibele verklaring is dat in die periode in het natuurgebied de Hellegatsplaten, 

dat in beheer is bij Staatsbosbeheer, ringonderzoek aan ganzen is uitgevoerd. Hierbij 

werden ganzen in de ruiperiode gevangen, van ringen voorzien en weer vrijgelaten.  

 

Wij kunnen de informatie van de vragensteller dus niet plaatsen. Het college van 

Gedeputeerde Staten heeft hier in ieder geval geen ontheffing voor verleend. 
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2. Waren Gedeputeerde Staten op de hoogte van de vergassing van ganzen op Goeree 

Overflakkee in 2012 in een gebied dat in beheer is bij Staatsbosbeheer? 

 

Antwoord 

Zie antwoord 1-7. 

 

3. Is hier gehandeld in strijd met de wet en is de provincie tot handhaving over gegaan? 

Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 

Zie antwoord 1-7. 

 

4. Wie heeft opdracht gegeven tot deze verboden handelingen? 

 

Antwoord 

Zie antwoord 1-7. 

 

5. Bent u bereid om nader onderzoek te doen naar deze gang van zaken en bent u 

bereid om deze zaak te laten onderzoeken indien er sprake is van een strafbaar feit? 

Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 

Zie antwoord 1-7. 

 

6. Heeft Staatsbosbeheer toestemming gegeven voor het vergassen van deze ganzen? 

Zo ja, waarom en heeft zij hiervoor een ontheffing aangevraagd? Zo nee, heeft 

Staatsbosbeheer een melding gedaan bij de groene handhaving van de provincie? 

 

Antwoord 

Zie antwoord 1-7. 

 

7. Zijn er meldingen binnengekomen bij de provincie van het vergassen van ganzen in 

de zomer van 2012 op Goeree Overflakkee? 

 

Antwoord 

Zie antwoord 1-7. 

 

 

 

 

Den Haag, 2 oktober 2014 

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 

secretaris,                                     voorzitter, 

 

mw. drs. J.A.M. Hilgersom           drs. J. Smit 

 

 


